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Podregion płocki tworzą powiaty: gostyniński, płocki, sierpecki.

W 2023 r. sejmik Mazowsza wsparł w podregionie płockim setki inwestycji: 24 drogowe, 13 sportowych, aż 160 projektów KGW, 85

sołectw i 61 zakupów dla OSP. Oto kilka przykładowych przedsięwzięć:

Centrum Onkologii w Płocku

Zakończyły się prace przy budowie płockiego Centrum Onkologii. Inwestycję w całości sfinansował Samorząd Województwa

Mazowieckiego. Dotychczas realizacja kosztowała blisko 123 mln zł.

Nowo wybudowany obiekt ma trzy kondygnacje naziemne. To w sumie 7409,72 m² powierzchni użytkowej i aż 325 pomieszczeń.

Prace budowlane trwały od listopada 2021 r. do sierpnia 2023 r. Ośrodek zacznie przyjmować pacjentów na początku 2024 r. Szacuje

się, że rocznie sama poradnia onkologiczna będzie udzielała nawet około 10 tys. porad, a oddział onkologiczny – 3,5 tys. hospitalizacji.

– Zbudowaliśmy Centrum Radioterapii, aby mieszkańcy mieli dostęp do nowoczesnego leczenia onkologicznego – mówi

marszałek Adam Struzik (klub radnych PSL).

Druhowie w odnowionych strażnicach

Dzięki wsparciu Mazowsza remizy strażackie pięknieją i stają się coraz bardziej funkcjonalne. W ramach programu „Mazowsze dla

straży pożarnych” gmina Bodzanów otrzymała 30 tys. zł na kompleksowy remont strażnicy. Tylko w tym roku dofinansowane zostały

remonty w ponad 20 jednostkach OSP.

Nowe drogi i obwodnice

3,5-kilometrowy odcinek wschodniej obwodnicy, łączącej drogi wojewódzkie nr 577 i nr 574 pozwoli na ominięcie Gąbina przez

uciążliwy dla mieszkańców transport. Koszt wykonania dokumentacji projektowej to ponad 1 mln zł, z czego połowa pochodzi z



budżetu województwa.

Rondo Polskich Olimpijczyków w Pacynie (gm. Pacyna) i rondo Lwówianki w Lwówku (gm. Sanniki) to inwestycje, z których już mogą

korzystać mieszkańcy. Wartość obu przedsięwzięć to ponad 8,5 mln zł. Środki na ten cel pochodziły z budżetu województwa.

Zainwestować w sport

Samorząd Mazowsza wspiera inwestycje w bazę sportową. Przy Szkole Podstawowej nr 2 w Sierpcu powstała siłownia, została też

zmodernizowana hala sportowa. Całkowity koszt rozbudowy i modernizacji to około 450 tys. zł, z czego 240 tys. zł pochodzi z budżetu

województwa. W 2023 r. na program „Mazowsze dla sportu” w podregionie płockim sejmik Mazowsza przeznaczył łącznie ponad 3,3

mln zł.

Stary młyn dostanie nowe życie

Zabytkowy młyn przy ul. Kolejowej w Płocku-Radziwiu stanie się nowym oddziałem Muzeum Mazowieckiego dzięki przekazaniu go

Samorządowi Województwa Mazowieckiego przez miasto Płock.

Czy wiesz, że...

Na Mazowszu jest 50 tys. km dróg. Prawie 3 tys. km ma w swojej gestii samorząd województwa.

– Trwa budowa obwodnicy Sierpca. Niedługo mieszkańcy odetchną z ulgą, a kierowcy unikną stresu przeciskania się

wąskimi uliczkami – mówi marszałek Adam Struzik (klub radnych PSL).

Rekordowa dotacja

110 mln zł na inwestycje w służbie zdrowia w podregionie płockim.

W 2023 r. Sejmik pomógł w setkach inwestycji lokalnych:

160 dla KGW, 85 dla sołectw, 61 dla straży pożarnych, 24 na drogi, 15 dla melioracji, 13 dla sportu, 11 dla czystego powietrza, 5 dla

seniorów, 4 dla działkowców.

Zdaniem radnych

Wiesław Raboszuk, wicemarszałek województwa mazowieckiego (sejmikowy klub

radnych KO)

To ważny rok dla Mazowsza. Właśnie rozpoczęła się nowa perspektywa unijna i nasz region otrzyma kolejne duże wsparcie

z UE. To nie tylko inwestycje, ale także miejsca pracy i kontrakty dla mazowieckich firm. To także olbrzymi impuls

rozwojowy dla naszego województwa. Przed nami kolejny pracowity rok, ale zrobimy wszystko, aby wykorzystać każdą

złotówkę i każde euro. To nasz obowiązek.

Paweł Obermeyer, wiceprzewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Prorodzinnej oraz

Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej (klub PSL)

Jestem pewien, że wkrótce fachową opiekę w nowym Ośrodku Radioterapii znajdą pacjenci nie tylko z Płocka i okolic, ale

także z całego północnego Mazowsza. Budowa jest już na finiszu. Przed nami tylko wyposażenie gotowych już oddziałów.



W ramach programu „Mazowsze dla straży pożarnych” gmina Bodzanów otrzymała 30 tys. zł na kompleksowy remont strażnicy.
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Rondo Lwówianki w Lwówku (gm. Sanniki)
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Przy Szkole Podstawowej nr 2 w Sierpcu powstała siłownia, została też zmodernizowana hala sportowa.
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Marszałek Adam Struzik (klub radnych PSL)
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Informacje opublikowane przed 1 stycznia 2021 r. dostępne są na stronie archiwum.mazovia.pl
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